

Erratum

Volume 22, numéro 2, june 1994

URI : <https://id.erudit.org/iderudit/1016716ar>

DOI : <https://doi.org/10.7202/1016716ar>

[Aller au sommaire du numéro](#)

Éditeur(s)

Urban History Review / Revue d'histoire urbaine

ISSN

0703-0428 (imprimé)

1918-5138 (numérique)

[Découvrir la revue](#)

Citer ce document

(1994). Erratum. *Urban History Review / Revue d'histoire urbaine*, 22(2), 159–159. <https://doi.org/10.7202/1016716ar>

Contributors/Collaborateurs

Gerald Bloomfield, an economic and historical geographer with interests also in railways and the automotive industry, is Professor of Geography at the University of Guelph. With many years of experience in historical mapping, he now leads a project to represent the CANIND71 data cartographically.

Elizabeth Bloomfield, an urban and business historian, has special interests in computer methods of information management. As well as the Canadian Industry in 1871 (CANIND71) Project, she has recently directed the Waterloo Regional Project. She is an adjunct professor at the University of Guelph.

Larry McCann is a member of the Geography Department at the University of Victoria, where he teaches courses in historical urban geography and the development of planning thought. He is currently researching the impact of suburbanization and planning on the changing social geography of the late-19th and early-20th century Canadian city.

Gerald Bloomfield, géographe économique et historique qui s'intéresse également aux chemins de fer et à l'industrie automobile, est professeur de géographie à l'University of Guelph. Fort de ses nombreuses années d'expérience dans l'établissement de cartes historiques, M. Bloomfield dirige maintenant un projet de représentation cartographique des données du projet CANIND71.

Elizabeth Bloomfield, historienne urbaine et commerciale, s'intéresse particulièrement aux méthodes informatisées de gestion de l'information. Elle a dirigé le projet sur l'industrie canadienne en 1871 (CANIND71) et récemment, le projet régional de Waterloo. Elle est professeure adjointe à l'University of Guelph.

Larry McCann est membre du Département de Géographie à l'Université de Victoria, où il donne des cours sur le développement historique de la géographie urbaine et le développement de la pensée de planification. Actuellement, il examine l'impact de la transformation en banlieue et de la planification sur la changeante géographie sociale de la ville canadienne à la fin du dix-neuvième siècle et au début du vingtième.

We would like to offer our apologies to the Division des archives du Service du greffe de la Ville de Québec for having failed to include a caption with the "Topographical and Pictorial Map of The City of Quebec" which was published on pages 22-23 in the last issue of the *Urban History Review*. The caption should read:
"Topographical and Pictorial Map of the City of Quebec", 1958.
Archives de la Ville de Québec – Collection iconographique; E-342-1858, D00867